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Marszałek Senatu RP 
Warszawa 

Panie Marszałku, proszę o szybkie zakończenie przez Senat pracy nad 
obywatelskim projektem ustawy o rodzinnych ogrodach działkowych. 
Przyjęty przez Sejm projekt ustawy wzbudził we mnie nadzieję, że nie 
będę musiał patrzeć z niepokojem w przyszłość. Proszę Senatorów, aby 
nie słuchali bzdurnych argumentów głoszonych przez przeciwników 
ogrodów działkowych. Ci ludzie nie bronią interesów działkowców. 
Tylko ustawa o rodzinnych ogrodach działkowych może zapewnić nam 
dalsze istnienie działek. 
Dlatego też proszę o szybkie przyjęcie przez Senat ustawy bez uwag. 
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